
W szybkim tempie postępuje rozbudowa szkoły w 
Przysiersku. Informujemy, na jakim etapie są 
roboty budowlane
21 Lipiec 2023

Przypomnijmy, że we wrześniu ubiegłego roku rozpoczęły się roboty przy budowie 
energooszczędnej sali gimnastycznej wraz z wymianą źródła ciepła na odnawialne 
źródło energii (OZE) w szkole podstawowej w Przysiersku.

- Prócz rozbudowy, zaplanowaliśmy również gruntowną modernizację wewnątrz 
„starej” części szkoły. Wymieniamy instalacje, fachowcy równają ściany, będzie 
odnowiona stolarka i podłogi – wylicza Adam Licznerski, wójt gminy Bukowiec. 
- Te prace rozpoczęły się w drugiej połowie czerwca. Wykorzystujemy wakacyjny 
czas przerwy od nauki, w ciągu najbliższych tygodni zamierzamy odmienić wnętrza i 
przygotować obiekt na powrót uczniów w nowym roku szkolnym – dodaje.
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Równolegle toczą się roboty w rozbudowywanej części oraz w otoczeniu budynku. 
Wykonawca wykonał ściany, dach, zamontowano okna, drzwi zewnętrzne w nowej 
sali gimnastycznej i łączniku. Na ukończeniu są roboty instalacyjne w branży 
elektrycznej, wodno-kanalizacyjnej i systemu grzewczego, który będzie zasilany z 
gruntowej pompy ciepła. Trwa tynkowanie ścian, niedługo zostaną wylane posadzki.

- Budowlańcy kontynuują roboty na zewnątrz. Ściany zewnętrzne są izolowane 
warstwą styropianu, na części z nich położono już tynki. Dopracowujemy też 
szczegóły zagospodarowania terenu wokół szkoły, ułożenia kostki brukowej – 
informuje Adam Licznerski.

Zadanie realizuje firma Solgrud z Grudziądza, która złożyła najkorzystniejszą ofertę. 
Cena zaproponowana przez grudziądzkie przedsiębiorstwo, to 13,4 miliona złotych. 
Inwestycja jest współfinansowana ze środków Rządowego Funduszu Polski Ład - 
Program Inwestycji Strategicznych. Kwota uzyskanego przez gminę Bukowiec 
dofinansowania wynosi 11,2 miliona złotych, a więc około 85% wartości zadania. 
Dodatkowo, w czerwcu, urzędnicy z Bukowca wystąpili o dofinansowanie w 
wysokości 0,5 miliona złotych z programu „Inwestycje w oświacie” realizowanego 
przez Ministerstwo Edukacji i Nauki.
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